

			စတုရန်း၊ အဝိုင်း၊ သတိကံ၊ ဝေထာဋ္ဌတိကံ)	
		3	သင့်ကလေးက နေ့စဉ်စာသင်ပေးပေးနေသည့် အရာဝတ္တိများ၏ တညီတညွတ် အနေအထားကို ဖော်ပြပေးနိုင်ပါသလား။	ကလေးက တညီတညွတ် အနေအထား စကားလုံးများပြောနိုင်ပါသည်။ (အပူပေး၊ ဝေထာဋ္ဌ၊ နေ့စဉ်၊ အရွယ် စသည်) သို့မဟုတ် အစွဲပြုစကားလုံးများ (ပထမ၊ နေ့စဉ်) တို့ကို အရာဝတ္တိ အနေအထားကို ဖော်ပြပေးနိုင်ပါသည်။

စာသင်ပေးရေးအဖွဲ့များ မူဝါဒချုပ်ဆိုချက်များ အသေးစိတ်အဖွဲ့များစာရင်း - 3/4

ဟုတ္တိသည	မဟုတ်သေးပါ	#	သင်တန်းဆိုင်ရာ စဉ်းစားခြင်းခေ့မးရုံးဝန် ဖော်ပြပုံစံ	ဟုတ္တိသည ဥပမာများ
		4	သင့်ကလေးက အစီအစဉ်လုပ်ချခင်း၊ ဝိုင်းဝန်းယွဉ်းချခင်း၊ အမိအဖအဖွဲ့များကို အနည်းဆုံး အရာဝတ္တိ ၅ ခုတို့၏ ပုံအရအညွှန်းအလိုက် ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသလား။ ဥပမာ အရိယာစား၊ အရေအကြေး၊ ပုံသဏ္ဍာန် သို့မဟုတ် အရာအညွှန်း။	ကလေးက တစ်ခုစီ ပုံအရအညွှန်းကို အသုံးပြုပါသည်။ အစီအစဉ်လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ ကလေးက တိရစ္ဆာန်များကို ကားများမြင်ထုတ်နိုင်ပါသည်။

ဟုတ္တိသည	မဟုတ်သေးပါ	#	ကစားချခင်းပုံစံ သန့်ရှင်းရေးလမ်း	ဟုတ္တိသည ဥပမာများ
		1	သင့်ကလေးက အစုအဝေးအရာအသစ်၊ စိတ္တဝါသနာများ တာဝန်များကို စိတ်ဝင်စားဝင်ရောက် ရှိပါသလား။	ကလေးက တစ်ခုစီအသစ်ဖြင့် ဝမ်းခြန့်ခြင်းဝမ်းပါသည်။ ကလေးက အကြောင်းအရာအသစ်၊ လေ့လာသန့်ရှင်းရေးလမ်းရှိပါသည်။
		2	သင့်ကလေးက 15 မိနစ်ကျော်ပေး ပုံပြုပုံ သို့မဟုတ် တက္ကကြားပေး၊ တစ်ခုကို နားထောင်ချခင်းဝိုင်းဝန်း တုံ့ပြန်ချခင်းပြုလုပ်ပါသလား။	ကလေးက ဆောင်ရွက်ရာ ကိစ္စများ များပြားလာသောလည်းကောင်း၊ ကိစ္စကို အာရုံစိုက် လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။
		3	သင့်ကလေးက အရာဝတ္တိများဝိုင်း ချောကစားရာတွင် စိတ္တဝါသနာနှင့် ကြန့်မြမ်းစမ်း ထိုးထွင်းတီထွင် တတ်ပါသလား။	ကလေးက မတူညီသော အရာဝတ္တိများကို အသုံးပြု၍ ငှက်ကိုလေးပေးခြင်း၊ ဆော့ကစားနိုင်ပါသည်။
		4	သင့်ကလေးက ချုပ်နှောင်မှုကို မိမိဖာသာ	ကလေးက ချုပ်နှောင်မှု ချုပ်နှောင်မှုနှင့် လမ်းတစ်ခုထက် ပို၍

			ဝေပျံ့ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ဝင်များအား။	အသံဝှမ်းပျံ့ပါသည်။
--	--	--	------------------------------------	--------------------

ဟုတ္တိသည	မဟုတ်သေးပါ	#	ဝေပျံ့ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ဝင်များအား ကိုယ့်အဖွဲ့အစည်းတို့အား	ဟုတ္တိသည ဥပမာများ
		1	သတင်းကလေးက ကိုယ့်အဖွဲ့အစည်းတို့အား ဝေပျံ့ပေးခဲ့ပါသည်။	ကလေးက ကိုယ့်အဖွဲ့အစည်းတို့အား ဝေပျံ့ပေးခဲ့ပါသည်။ အကူအညီမလိုပဲ ညွှန်ကြားပေးခဲ့ပါသည်။

ဝေပျံ့ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ဝင်များ မူဆက်ပျံ့နှံ့ပေးခြင်း အသေးစိတ်အဖွဲ့များစာရင်း - 4/4

ဟုတ္တိသည	မဟုတ်သေးပါ	#	ဝေပျံ့ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ဝင်များအား ကိုယ့်အဖွဲ့အစည်းတို့အား	ဟုတ္တိသည ဥပမာများ
		2	သတင်းကလေးက ဝေပျံ့ဆောင်ရွက်သည့် အချက်အလက်များကို မိမိဖာသာလုပ်ဆောင်ပေးခဲ့ပါသည်။	ကလေးက အိန္ဒိယတိုင်းဒေသကြီး ကလေးက လက်ဝဲအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ ကလေးက အဝတ္တစား ဝတ္တတစ်ဖွဲ့ ကလေးက ဩစတိတ်တစ်ဖွဲ့ ကလေးက အိန္ဒိယ အိန္ဒိယတစ်ဖွဲ့
		3	သတင်းကလေးက ဖြန့်ချိပေးသည့် အသံဝှမ်းပျံ့ခြင်း မိမိဖာသာ စားတတ် သောကလေးတစ်ယောက်။	ကလေးက ချစ်ခြင်းဖြင့် ဖြန့်ချိ၊ ဓား၊ လက်တံ၊ ပန်းကန်ချား၊ ပန်းကန်ခွက်၊ ခြက်၊ မွှေး အသံဝှမ်းပျံ့တစ်ဖွဲ့။
		4	သတင်းကလေးက ကိုယ့်အဖွဲ့အစည်းတို့အား ဝေပျံ့ပေးခြင်းကို ဟန်ကြီးညီညီ လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။	ကလေးက ဝေပျံ့ပေးခြင်းအား လုပ်ဆောင်ခဲ့။ ကလေးက ဝေပျံ့ပေးခြင်းကို ကနဦးပေးပေးခြင်းပေးခဲ့ပါသည်။
		5	ကလေးက အဝတ္တစား (ကုတ်၊ ဩစတိတ်၊ ဦးထုပ်၊ လက်တံ၊ တို့ကို မိမိဖာသာ ခြင်ဆွတ်၊ ဝတ္တတစ်ဖွဲ့။ (စွယ်စုံချောင်း ချစ်တတ်ချောင်း၊ ဖုန်ကွေးတပ်ချောင်း၊ ဝေပျံ့ လည်ညွှန်းကတ်တို့ စည်းချောင်း အပါအဝင်)	ကလေးက ဝေပျံ့ပေးခြင်းအား ဝေပျံ့ပေး၊ ကလေးက လက်တံ၊ လက်တံ၊ ဦးထုပ်၊ ခြင်ဆွတ်တစ်ဖွဲ့။
		6	သတင်းကလေးက ကတုတ်တို့ကို	ကလေးက

			ဝေသန်ကြာထိန်းသိမ်းမှုကိုကြံ့ခိုင်စေရန်အတွက်။	လိုင်းညီညွတ်စွာဆောင်ရွက်ရန်အတွက်။ အကြောင်းအရာကုသမှုလမ်းညွှန်အရ။
		7	သင့်ကလေးက လက်တွေ့ကျက် အဆင်ပြေစေရန် ဆွေးနွေးပေးခြင်း ပံ့ပိုးမှုပေးပါရန်။	ကလေးက စာရေးကိရိယာကို လက် ငါးခွက်၊ လေးခွက်၊ သို့မဟုတ် သံစက်ခွက်၊ ဆွဲရေးပေးရန် အသုံးပြုပါ။

ကြမ်းပုံပုံစံ ကလေးကြောင့် ဟုတွင်သည့် အချက်အလက်များ _____ ရှိပါသည်။